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AYSEL BEREKE 

İLETİ 

Yazısı 4.sayfada Yazısı 5.sayfada

ÇEVRE 

MURAT YILDIRIM 

Antalya Fuarcılık İşletme ve Yatırım 
AŞ (ANFAŞ) Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Bıdı, noter aracılığıyla ihtarname 
gönderilerek bulunulan yolsuzluk 
iddiaları hakkında açıklama yaptı. 
Bıdı, “ANFAŞ'a çok ciddi zararlar 
verdi, avukatımız suç duyurusunda 
bulundu” dedi. 6’da

YOLSUZLUK YOLSUZLUK iiDDDDiiALARINA ALARINA 
ALALii BIDI’DAN YANIT BIDI’DAN YANIT

Antalya'nın Döşemealtı ilçesindeki 
Düzlerçamı Mahallesi'nde yaban hayatı 
koruma alanında kalan 1,46 hektarlık alan 
20 yıllığına ihaleye çıkarılacak.
Nizamettin ÖZMEN 6’da

YABAN HAYATI YABAN HAYATI 
KORUMA KORUMA 

ALANINA İHALE!ALANINA İHALE!

Kumluca Belediyesi 
8 taşınmazı kiralayacak
Antalya'nın Kumluca Belediyesi, 
8 taşınmazını kiralama ihalesine 
çıktı. İhalede, kafe, restoran ve iş 
yeri gibi çeşitli işletme alanları için 
kiracı aranacak.Tuğçe ÇAM 6’da

Antalya Kent İzleme Platformu olarak falezlerin çok sesliliğini ve doğal 
ekolojisini mutlak bir şekilde koruma çağrısı yapan Şahin, falezler 
üzerinde çok katlı binaların yapılmasına izin veren imar düzenleme-
lerini eleştirerek, bu durumun kentin ekosistemine ve doğal yapısına 
zarar verdiğini vurguladı. Özellikle kaçak yapılar, beton dökülmesi ve 
çelik konstrüksiyonlar gibi tahribatların falezleri yok etme noktasına 
getirdiğini ifade eden Şahin, bu uygulamaların derhal durdurulması 
gerektiğini söyledi.Hatice AKKILIÇ 6’da

BiR DAVA DA 
FALEZLER iÇiN  

Antalya’nın simgesi olan falezler, bir 
kez daha tahrip edilme tehlikesiyle 
karşı karşıya. Koruma statüsünün 

düşürülmesine tepki 
gösteren Antalya Kent 

İzleme Platformu 
Sözcüsü Avukat 
Mustafa Şahin, 

falezlerin korunması 
gerektiğini belirtti.

“FALEZLERE ÇİVİ BİLE ÇAKILMAMALI”

Antalya Kent İzleme Platformu Sözcüsü Avukat Mustafa Şahin, 6 
Eylül 2024’te Resmi Gazete'de Cumhurbaşkanlığı kararıyla Murat-
paşa-Konyaaltı ilçelerinde falezlerde korunması gereken hassas 
alan bandının daralttırılmasına yönelik sert açıklamalar yaptı. 
Şahin, falezlerin koruma statüsünün tek bir imza ile düşürülmesini 
eleştirerek, "Çivi bile çakılmaması gereken bu alanda, tahripkar 
yaklaşımlar kabul edilemez" dedi. Şahin’e göre, bu hamle Antal-
ya’nın doğal ve kentsel mirasına yönelik bir tehdit oluşturuyor.

"FALEZLER ÜZERİNDEKİ YAPILAŞMA TEHLİKESİ"

Antalya kamuoyunda uzun süredir 
tartışılan falezlerin işgali ve tahribi 
sürerken ‘Kesin Korunacak Hassas 
Alan’ statüsünden ‘Nitelikli Doğal 
Koruma Alanı’ statüsüne düşürülmesi 
sonrası rant işgalinin önü açılmıştı. 
Akdeniz Gerçek’in yıllardır takip ettiği 
konuyla ilgili açıklama yapan Antalya İl 
Koordinasyon Kurulu’nun (İKK) yaptığı 
açıklamada, “Geri dönülmez ekolojik, 
estetik ve jeolojik kayıplara yol açacak 
her yaklaşımın karşısındayız” denildi.
Arda KIR 4’te

“FALEZLERDEKi  YAPILAŞMAYA KARŞIYIZ”“FALEZLERDEKi  YAPILAŞMAYA KARŞIYIZ”

TOKTOKii'DEN M'DEN MiiLYARLIK LYARLIK 
SATIŞSATIŞ
TOKİ, Antalya'nın Alanya, 
Döşemealtı, Finike, Gazipaşa ve 
Muratpaşa ilçelerinde bulunan 
toplam 92 adet arsasını ihaleyle 
satışa çıkaracağını ilan etti. 92 
arsanın toplam satış fiyatı ise 
1 milyar TL’nin üstünde olduğu 
kaydedildi.6’da

Türkiye’de yaşanan 
ekonomik sorunların 
sebebinin seçim döne-
minde emekli edilen 
EYT’liler olmasının 
ifade edilmesi sonrası emeklilerden tepki 
geldi. Yıllarca prim ödeyen ve kaza-
nılmış hakları olan emeklilerin konuya 
tepkisi büyürken TÜED Antalya Şube 
Başkanı İbrahim Tezcan, ekonomik 
sorunların emekli maaşları değil büyük 
şirketlerin silinen vergi borçları olduğunu 
ifade etti.Arda KIR 5’te

EMEKLiYE YOK EMEKLiYE YOK 
PATRONA ÇOKPATRONA ÇOK

Antalya'nın Kaş ilçesi Bezirgan 
Mahallesi’nde 1. Derece Arkeolojik Sit 
Alanı ve dağ keçilerinin üreme alanı 
10 yıllığına konaklamasız orman parkı 
olarak ihale edildi. Muhtar Salih Sarıca, 
köy sınırlarındaki ormanlık alanın ihale 
sürecine itiraz etti. Banu YAPAR 2’de

BEZBEZiiRGAN’DA RGAN’DA 
iiHALE HALE iiTTiiRAZIRAZI

Antalya’nın 
en çok 
tercih edilen 
mesire 
alanların-
dan olan 
Topçam’da 
piknikçile-
rin geride 
bıraktık-
ları çöpler 
vatandaşları 
isyan ettirdi.
4’te

MESMESiiRE ALANI RE ALANI 
ÇÖPLÜĞE DÖNDÜÇÖPLÜĞE DÖNDÜ

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendi-
kası (SES) Antalya Şubesi Eş Başkanı Dr. 
Kaan Taşer şube binasında yaptığı basın 
açıklamasında, “Vergi kesintileri sağlık 
emekçileri için soyguna dönüştü! mücadele 
etmekten başka çaremiz kalmadı” dedi.5’te

“VERGİ KESİNTİLERİ 
SOYGUNA DÖNÜŞTÜ”

Antalya Emniyet Müdürlüğü, dolandırıcılık 
ve şiddet gibi çeşitli konularda 
bilinçlendirme projeleri ile sokak sokak 
dolaşarak vatandaşları uyarıyor.3’te

Antalya Emniyet Müdürlüğü’nden 
farkındalık projesi

BİR ÇOCUĞUN 
ÖLÜMÜNÜ 
GÖRMEKTENSE

OTURUP BİRAZ 
DÜŞÜNSEK Mİ?


